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Protokoll fört vid sammanträde för 
 Västernorrlands IdrottsHistoriska Sällskap  

den 21/8 2024. 

    Plats: Hotell Hallstaberget, Sollefteå 

    Närvarande: 

Anette Norberg, ordförande  

P A Westin 

Ewa Lindstrand 

    Arne Brorstad 

    Kari Korpela 

    Mats Hamberg   

    Förhinder: 

Leif Bolin 

    Sven Eklund 

 

1. Mötets öppnande.  

Anette Norberg hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Föredragningslista. 

Beslöts att fastställa föreslagen föredragningslista. 

 
3. Protokoll från konstituerande sammanträde den 22 april 2024. 

Godkändes och lades till handlingarna. 
 

4. Ekonomi. 

Arne rapporterade att per den sista juli 2024 har vi en kassabehållning på 206.000 kr och prognosen 
för 2024 är ett underskott med 25.000 kr. 

 

Rapporten godkändes. 
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5. Medlemmar. 
Arne rapporterade att vi nu har 180 medlemmar per den sista juli 
 
Rapporten godkändes. 
 

6. Aktiviteter, planerade träffar. 

Diskussionen sammanfattas punktvis: 

Beslöts  

- att Anette kontaktar Sven Eklund för uppdatering av hemsidan,  
- att PA skriver en artikel om Forsvallen, Köpmanholmen som har renoverat sin träläktare och att 

arrangera en kaféträff i samband med ett möte på Forsvallen, 
- att Anette kontaktar Leif Bolin för en eventuell kaféträff i Härnösand med Kent Lindgren, Henna 

Svensson och Björn Palmqvist, 
- att Anette planerar att resa runt till samtliga curlingklubbar i länet för att informera om VIHS och 

rekrytera flera medlemmar, 
- att samtliga ”kommunansvariga” förbereder träffar i sina kommuner med ex PRO/SPF och 

rapporterar detta vid nästa styrelsemöte, 
- att Mats skickar ut ett förslag till informationsblad till styrelsen och att det diskuteras vid nästa 

sammanträde. 

 

7. Medlemstidningen. 
Om vi ger ut 4 nummer av tidningen under 2024 kommer vi att göra ett underskott med ca 25.000 kr. 
Den stora kostnaden är distributionen av tidningen och diskussion fördes om vi ska gå över till en 
digital tidning. Nästa nummer av tidningen kommer ut under september och material skall skickas till 
Leif Bolin under augusti månad. 
 
Beslöts  
- att Anette kontaktar Leif Thunman för att ta reda på hur andra idrottshistoriska sällskap 

finansierar sina tidningar, 
- att fortsätta diskussionen vid nästa styrelsemöte. 
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8. Kvinnors Idrott. 
 
Ewa rapporterade från mötet med RF-SISU Västernorrland. 
 
Beslöts  
- att Anette kontaktar Elisabeth Byström, RF-SISU Västernorrland för en träff med nya ordförande 

Roger Westin och Ewa. 

 

9. Flera medlemmar. 

 

Beslöts 

- att Mats skickar ut ett förslag på informationsblad till styrelsen och att det diskuteras vid nästa 
styrelsemöte. 

 

10. Information Föreningsarkivet. 

 

Skriftlig information var utskickat innan mötet. 

 

Beslöts att Anette fortsätter dialogen med Föreningsarkivet. 

 

11. Nästa sammanträde. 
Den 26 november 2024, 19.00-20.00 på Teams. 
 

12. Avslutning. 

Ordförande tackade alla och avslutade mötet. 

 

 

 

Anette Norberg   Mats Hamberg 

Ordförande   Sekreterare 


